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§ I 

Mötet öppnas 

Mötet öppnades av ordförande Linnea Hultmark och kvällens medverkande 
presenterades. 

§2 

Val av protol<ollsjusterare. 

Rådet beslutade att utse Bernt Kallin och Malin Rapp. 

§ 3 

Dagordning 

Rådet beslutade att godkänna föreliggande förslag till dagordning. 

§4 

Genomgång av föregående mötesprotol<oll. 

2 (5) 

Föregående mötesprotokoll gicks igenom och beslutades att läggas till handlingarna. 

Tidigare diskussion om att kommunicera avståndstagande från energidryck i samband 
med deltagande i föreningsverksamhet, har delvis föranlett att framtagning av 
gemensamma föreningsriktlinjer för ANDTS var med på det här rådets dagordning. 

§ 5 

Föreningsril<tlinjer för ANDTS - leds av folkhälsostrateg Christina von 
Tell 

Folkhälsostrateg Christina von Tell har bland annat som uppgift att samordna 
ANDTS-arbetet i kommunen. I riktlinjerna för föreningsbidrag finns en skrivelse om 
att föreningar för att få bidrag måste bedriva en alkohol- och rökfri verksamhet. Det 
är något som föreningarna ställer sig bakom men det är dock få föreningar som har 
formulerat några riktlinjer. Syftet med diskussionen den här kvällen var att ta fram ett 
förslag på gemensamma riktlinjer för ANDTS, som respektive förenings styrelse 
sedan får ta ställning till om de ska förankras i föreningen. 

I grupper arbetade föreningsrepresentanterna med ett förslag på riktlinjer som tagits 
fram av RF SISU Östergötland, för att anpassa till Hjo. Vad vill vi lägga till/ta bort? 

Christina sammanställer det som framkom ur diskussionerna, till ett förslag på 
riktlinjer som sedan skickas ut till föreningarna för synpunkter. 

Justerandes signatur h Q . 
M---vO\~~ 

Utdragsbestyrkande 
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Ett önskemål lyftes om att utforma en affisch som kort men tydligt förmedlar 
avståndstagande från ANDTS samt energidryck vid deltagande i föreningsverksamhet. 
Affischen kan sättas upp på anläggningar och andra platser där föreningsverksamhet 
bedrivs och skrivs under av alla föreningar som vill. 

§6 

Information från RF SISU 

Anders Johansson från RF SISU Västra Götaland berättade om de utbildningar och 
föreläsningar som erbjöds tidigare i år. Uppslutningen var dålig, förhoppningen var 
givetvis att fler skulle ta chansen. På grund av det låga deltagarantalet ställdes del 2 av 
både ledarutbildningen och föräldraträffen in. Nämnas bör att en del idrottsspecifika 
utbildningar arrangerades under våren vilka bättre motsvarade förhoppningarna om 
deltagarantal, vilket så klart är positivt. 

Anders tipsade om att det är möjligt att med hans hjälp, söka medel (upp till och med 
ett halvt prisbasbelopp) från Sparbanksstiftelsen Alfa. De områden som går att ansöka 
för är I. Anläggning (renoverings- och energiprojekt) 2. Unga ledare 3. Material som 
bidrar till utvecklingsresan "ny syn på träning och tävling". Hjobygdens OK har sökt 
och fått medel för utbyte av belysning i klubbstugan. 

Anders tipsade även om andra medel som finns att söka, t ex inom respektive 
specialidrottsförbund samt Leader Östra Skaraborg varifrån Norra Fågelås IF och Hjo 
Disc sökt och fått medel. Ett tips vid ansökan är att samarbeta med andra 
organisationer. 

Anders berättade även om ett nytt RF SISU-projekt som innebär att erbjuda ledare 
och tränare en mentor - ett naturligt bollplank. Mer information om det skickas ut 
med protokollet. 

§7 

Information från Fritidsenheten 

Information från Fritidsenheten hade skickats med kallelsen till idrottsrådet och 
innehöll information om: Möjligheter att lämna synpunkter på förslaget om utveckling 
av Guldkroksområdet, utvecklingen på Högaliden, Sommaridrottsskolan som 
genomförs 15-17 augusti, att föreningar gärna får arrangera sommarlovsaktiviteter 
och att bidrag för det i så fall finns att få, utbildningar, föreningsbidrag, Move Hjo!, 
Senior Sport School, SeniHjorkatalogen och JuniHjorkatalogen. 

Hanna informerade att anläggningsbidraget kommer att betalas ut inom kort och att 
information om det kommer att skickas till berörda föreningar. Utbetalningen av 
bidraget har dröjt på grund av att det varit en utmaning att fördela bidraget, då flera 
föreningar av förklarliga skäl hade högre driftkostnader under 2022 än tidigare år. 

Utdr.igsbestyrkande 
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Frågor ställdes om Sommaridrottsskolan, att information till medverkande föreningar 
önskas. Utöver den infor-mation som fanns i Föreningsinformationen kommer mer 
detaljerad information att skickas längre fram. 

§8 

Omröstning årets vinnare av Idrotts- och fritidspriset 

Hanna meddelade vilka nomineringar som inkommit och föreningsrepresentanterna 
fick lägga var sin anonym röst på den som ansågs vara den mest lämpliga vinnaren. 

§9 

Guldkroksområdet - genomgång av visionen och möjlighet till frågor 

Hanna presenterade White arkitekters förslag till vision och långsiktig utveckling av 
Guldkroksområdet. Presentationen innehöll en bakgrund som beskrev processen 
som varit från att beslutet togs 2019 om att genomföra en utredning av behov och 
möjligheter på området, vad den utredningen innehöll, till att White arkitekter fick 
uppdraget och hur de arbetat för att leverera det förslag som nu finns. Därefter 
presenterades förslaget. 

Diskussion fördes kring varför entreplatsen ska innehålla utrymmen för möten, 
umgänge, sinnlighet, aktivitetsytor som lockar till rörelse och inkludering samt 
parkering för cyklar, mopeder etc, istället för parkeringar för bilar och bussar, vilket 
en del föreningar hellre skulle föredra. 

Röster lyftes om ett stort behov av fler parkeringsplatser. Även om förslaget, som 
genomsyras av rörelseglädje och hållbarhet, innehåller fler parkeringsplatser än i 
dagsläget, är upplevelsen att de inte kommer att räcka till vid evenemang. Utöver 
långväga resande är uppfattningen att även boende i Hjo behöver ta bilen till området. 

Den övergripande visionen om att gå från idrottsplats till aktivitetspark ifrågasattes. 
Förslaget ansågs endast innehålla ytor för lek och samvaro och ingenting som gynnar 
föreningsverksamheten. Flera uttryckte svårigheter i att förstå hur ytor för 
spontanidrott skulle kunna komma till gagn för föreningsverksamheten. Att fler skulle 
lockas att vistas på området för att våga och vilja röra på sig skulle medföra att 
trösklar för att vilja delta i föreningsverksamhet sänks, anses inte sannolikt. 

Mer hallyta önskas för att få fler träningstider för träningsgrupper och lag. Den extra 
yta som presenteras i förslaget anses inte tillföra något nytt till 
föreningsverksamheten inomhus. 

Christer och Hanna avslutade med att meddela att de nu vill träffa alla föreningar som 
har synpunkter. Vid sådana möten kan detaljfrågor som rör den specifika föreningen 
diskuteras djupare. 

Senast 12 juni ska alla synpunkter på förslaget vara inlämnade. 

Utdragsbestyrkande Justerandes signa~~ 

W--uq~ 
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§ 10 

Övriga frågor 

Inga övriga frågor lyftes. 

§ 11 

Nästa idrottsråd 

Onsdag 13 september i Korsberga. Mer information kommer med kallelsen som 
skickas senast en vecka före mötet. 

§ 12-

Mötet avslutas 

Ordförande Linnea Hultmark tackade samtliga för deltagande ikväll och avslutade 
mötet. 
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